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ACTA PLE NUM. 8/92 

 
 

SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 27 DE MAIG DE 1992. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
vint-i-set de maig de mil nou-cents noranta-dos, es reuneixen a la Sala de 
Sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i assistits 
per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas  
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo  
Sr.  Antonio Bouso Varela  
Sra. Adelina Cobos Caballero  
Sr.  Jordi Cuesta i Grande  
Sr.  Juan Antonio García Díaz  
Sra. Cristina Gasull i Martínez 
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
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Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Carles Navales i Turmos  
Sr.  Josep Nogué i Felip  
Sra. Yolanda Piedra i Mañes  
Sr.  Frederic Prieto i Caballé  
Sr.  Antoni Recort i García  
Sr.  Amador Rosas Outes 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sra. Assumpta Lecha i Millet  
Sr.  Miquel Martí i Solé 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'Ordre del Dia i que són els següents: 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Lectura i aprovació de l'acta núm. 6/92, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 29 d'abril d'enguany. 
 
 Per Secretaria es dóna lectura a l'acta número 6/92, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 29 d'abril de 1992, la qual és aprovada per unanimitat. 
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 2.-  Donar compte i, si és el cas, ratificar els acords de la Comissió 
de Govern que a continuació es relacionen. 
 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes de la seva ratificació o el 
seu coneixement, es dóna lectura dels acords adoptats per la Comissió de 
Govern, com a conseqüència de la seva urgència, en les sessions que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 

Sessió celebrada el dia 28 d'abril de 1992 
 

PROPOSTES DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 Aprovació de la subscripció d'un Conveni de col.laboració amb l'Entitat 
Associació per a la Divulgació d'Esports de Muntanya Randonnée Aventur (RAVE) 
per portar a terme el programa Excursió i Aventura a Sant Ildefons. 
 
 
 "Atès que la Llei 7/85 Reguladora de les Bases de Règim Local reconeix 
les competències municipals en la prestació de serveis socials i en la promoció i 
reinserció social, en concordança amb la Llei 26/85 de Serveis Socials de 
Catalunya de Cornellà de Llobregat i els seus organismes autònoms, aprovat pel 
Ple Municipal el 26 de setembre de 1990 i publicat en el Butlletí Oficial de la 
Província núm. 270, del 10 de novembre del mateix any. 
 
 Amb l'objecte de fomentar la col.laboració entre l'Ajuntament de 
Cornellà i entitats locals d'iniciativa privada que porten a terme projectes de 
prevenció d'infància en els diferents barris de la nostra ciutat. 
 

La Regidora de Sanitat i Serveis Socials, proposa a la Comissió de Govern 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar la subscripció d'un Conveni de col.laboració amb 
l'Entitat Associació per a la Divulgació d'Esports de Muntanya Randonnée 
Aventur (RAVE) per portar a terme el programa Excursió i Aventura a Sant 
Ildefons el text del qual s'acompanya com a annex al present acord. 
 
 Segon.- Facultar la Regidora Delegada de Sanitat i Serveis Socials, 
Judith Ibáñez Vives, per a la signatura de tots aquells documents que siguin 
necessaris per a la formalització del present acord. 
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 Tercer.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple que 
se celebri als efectes previstos en el dispositiu segons el punt 14 de l'acord plenari 
de 15 de setembre de 1991." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten restar-ne assabentats. 
 
 
 
 Aprovació de la subscripció d'un Conveni de col.laboració amb l'Entitat 
MIJAC-ELS ESQUIROLS per portar a terme el programa Aprendre Jugant al Barri 
Almeda. 
 
 
 "Atès que la Llei 7/85 de les Bases de Règim Local reconeix les 
competències municipals en la prestació de serveis socials i en la promoció i 
reinserció social, en concordança amb la Llei 26/85 de Serveis Socials de 
Catalunya i d'acord amb el Reglament regulador de l'activitat de foment de 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i els seus organismes autònoms, aprovat 
pel Ple Municipal el 26 de setembre de 1990 i publicat en el Butlletí Oficial de la 
Província núm. 270, del 10 de novembre del mateix any. 
 
 Amb l'objecte de fomentar la col.laboració entre l'Ajuntament de 
Cornellà i entitats locals d'iniciativa privada que porten a terme projectes de 
prevenció d'infància en els diferents barris de la nostra ciutat. 
 
 La Regidora Delegada de Sanitat i Serveis Socials, proposa a la 
Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar la subscripció d'un Conveni de col.laboració amb 
l'Entitat MIJAC-ELS ESQUIROLS per portar a terme el programa Aprendre 
Jugant al Barri Almeda el text el qual s'acompanya com a annex al present acord. 
 
 Segon.- Facultar la Regidora Delegada de Sanitat i Serveis Socials, 
Judith Ibàñez Vives, per a la signatura de tots aquells documents que siguin 
necessaris per a la formalització del present acord. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple que 
se celebri, als efectes previstos en el dispositiu segon el punt 14 de l'acord plenari 
de 15 de setembre de 1991." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten restar-ne assabentats. 
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 3.-  Donar compte i, si és el cas, ratificar els Decrets i Resolucions 
de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de la seva ratificació o el 
seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per l'Alcaldia, 
com a conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 Decret núm. 1.464 de data 13 de maig de 1992 
 
 "Vistes les necessitats funcionals del Departament Administratiu 
d'Urbanisme i Serveis, com a conseqüència de l'aprovació del nou Organigrama 
Municipal; així com comprovat el que estableix el Catàleg de Llocs de Treball 
d'aquest Ajuntament. 
 

Atès el que disposa l'article 170 del Reglament delPersonal al servei de les 
Entitats Locals. 
 

En ús de les atribucions conferides a aquesta Tinència d'Alcaldia de Règim 
Interior i Governació pel Decret de l'Alcaldia núm. 1999/91 de 19 de juny de 
1991. 
 

H E    R E S O L T 
 
 Primer.- Deixar sense efecte provisionalment fins tant no s'aprovi 
definitivament el nou Catàleg de Llocs de Treball de 1992, el requisit de jornada 
especial de 5 hores més setmanals del lloc de treball de "Cap del Departament 
Administratiu d'Urbanisme i Serveis". 
 
 Segon.- Suprimir, amb efectes del dia 1 de maig de 1992, el 
Complement Específic tram jornada especial, del lloc de Treball de "Cap del 
Departament Administratiu d'Urbanisme i Serveis". 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el Decret, essent ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE REGIM INTERIOR I 
GOVERNACIO. 

 
 
 4.- Aprovació de la Modificació de la Plantilla Orgànica de 
funcionaris de l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat de l'exercici 1992. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vistos els informes emesos per la Prefectura d'Urbanisme i Serveis així 
com el de la direcció de l'Institut Municipal d'Educació, dels quals es desprèn la 
necessitat que es duguin a terme determinades modificacions de la Plantilla 
Orgànica del personal de l'Ajuntament i de l'Institut Municipal d'Educació, la 
qual cosa comporta la corresponent modificació de l'Oferta Pública d'Ocupació 
d'enguany així com la de l'Organigrama Municipal. 
 
 Vist així mateix l'informe emès per la Prefectura de Personal, i el que 
disposa l'article 27 del Reglament del Personal al servei de les Entitats Locals. 
 
 Atès que les modificacions que es proposen responen a noves 
necessitats produïdes amb posterioritat a l'aprovació de l'0ferta Pública 
d'Ocupació, relatives a les característiques tècniques de l'ocupant del lloc de 
treball de Cap del Departament d'Obra Privada així com la reducció de les 
necessitats de personal que desenvolupa tasques d'Assistent Infantil donada la 
disminució del nombre d'alumnes matriculats per al curs escolar 92-93. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i Governació 
proposa al Ple Municipal l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Modificar la Plantilla Orgànica de funcionaris de l'Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat de l'exercici 1992, en el sentit de reduir, en una plaça, el 
nombre d'Enginyers Industrials de la Subescala Tècnica d'Administració Especial 
i ampliar en una plaça el nombre d'Arquitectes Tècnics de l'esmentada subescala, 
restant fixada el nombre de places de les mateixes de la següent forma: 
 
Nombre Subescala Tècnica Administració Especial Grup 
 
3 Enginyer Industrial  A 
7 Arquitecte Tècnic B 
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 Segon.- Modificar la Plantilla de personal de l'Institut Municipal 
d'Educació de l'exercici 1992, en el sentit d'extinguir amb efectes del dia 30 de 
juliol de 1992 una plaça d'Assistent Infantil, restant fixat el nombre de llocs de 
treball d'aquesta categoria professional a partir de l'u d'agost de 1992 en 15 en 
lloc del 16 que hi consten en l'actualitat. 
 
 Segon.- Restar fixada la Plantilla de personal de l'Ajuntament i dels 
seus Organismes Autònoms per l'exercici 1992, de la forma en què consta en el 
document adjunt al present acord. 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i és 
aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.- Aprovació de la Modificació de l'Organigrama Municipal de 
1992. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 
 "Vistos els informes emesos per la Prefectura d'Urbanisme i Serveis i la 
direcció de l'Institut Municipal d'Educació dels quals es desprèn la necessitat que 
es duguin a terme determinades modificacions de la Plantilla Orgànica del 
personal de l'Ajuntament i de l'Institut Municipal d'Educació, la qual cosa 
comporta la corresponent modificació de l'Oferta Pública d'Ocupació d'enguany 
així com la de l'Organigrama Municipal. 
 
 Vist així mateix l'informe emès per la Prefectura de Personal d'aquest 
Ajuntament. 
 
 Atès que les modificacions que es proposen responen a noves 
necessitats produïdes amb posterioritat a l'aprovació de l'Oferta Pública 
d'Ocupació, relatives a les característiques tècniques de l'ocupant del lloc de 
treball de Cap del Departament d'Obra Privada així com la reducció de les 
necessitats de personal que desenvolupa tasques d'Assistent Infantil donada la 
disminució del nombre d'alumnes matriculats pel curs escolar 92-93. 
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 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i Governació 
proposa al Ple Municipal l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Modificar l'Organigrama Municipal pel que fa referència a 
l'Area d'Urbanisme i Serveis d'aquest Ajuntament, en el sentit que les 
característiques tècniques del Cap del Departament d'Obra Privada ha de ser un 
Tècnic de Grau Mig, (Arquitecte Tècnic) en lloc d'un Tècnic Superior 
d'Administració Especial (Enginyer Industrial). 
 
 Segon.- Modificar l'Organigrama Municipal pel que fa referència a 
l'Institut Municipal d'Educació, en el sentit de reduïr amb efectes 1 d'agost de 
1992, el nombre de places d'Assistent Infantil en l'Escola Bressol "La Trepa", que 
restarà fixat en 5 en lloc de 6 que actualment està establert. 
 
 Tercer.- Restar fixat l'Organigrama Municipal de l'Ajuntament i dels 
seus Organismes Autònoms i de la forma en què consta en el document adjunt al 
present acord." 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i és 
aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 6.- Aprovació de la Modificació de l'Oferta Pública de 1992. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vistos els informes emesos per la Prefectura de l'Area d'Urbanisme i 
Serveis, així com els de la direcció de l'Institut Municipal d'Educació, dels quals 
es desprèn la necessitat de dur a terme determinades modificacions de la 
Plantilla Orgànica del personal d'aquest Ajuntament i de l'Institut Municipal 
d'Educació, la qual cosa comporta modificar l'Oferta Pública d'Ocupació així com 
l'Organigrama de funcionament d'enguany. 
 
 Vist així mateix l'informe emès per la Prefectura de Personal i el que 
disposa l'article 60 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Atès que les modificacions proposades responen a noves necessitats 
produïdes amb posterioritat a l'aprovació de l'Oferta Pública d'Ocupació relatives 
a les característiques tècniques de l'ocupant del lloc de treball de Cap del 
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Departament d'Obra Privada i d'altre banda de reducció de necessitats de 
personal "Assistent Infantil" per disminució del nombre d'alumnes matriculats 
per al curs escolar 1992-93 en les Escoles Bressol. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple Municipal l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 

 Primer.- Modificar l'Oferta d'Ocupació de l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i de l'Institut Municipal d'Educció per a l'exercici 1992, en el sentit de 
suprimir una plaça d'Enginyer Industrial en la de l'Ajuntament i una plaça 
d'Assistent Infantil en la de l'Institut Municipal d'Educació i incorporar una plaça 
d'Arquitecte Tècnic en la de l'Ajuntament. 
 
 Segon.- Que l'Oferta Pública d'Ocupació d'aquest Ajuntament i els seus 
Organismes Autònoms per a l'exercici 1992 resti fixada de la següent forma un 
cop incorporades les modificacions que s'han dut a terme. 
 

ANNEX I 
 
OFERTA PUBLICA D'OCUPACIO CORRESPONENT A L'EXERCICI 1992 
 

A) FUNCIONARIS DE CARRERA: 
 
Grup Nombre 
Llei de 
30/84 Classificació Denominació  places  
 
  Escala Adm. General: 
 
 A Subescala Tèc.Superior Tècnic Adm.General 1 
 B subescala Tèc.Mitjà Tècnic Grau Mitjà 1 
 D Subescala Auxiliar Auxiliar Adm.General 6 
 
  Escala Adm. Especial: 
 
  Subescala Tècnica 
 A Tècnic Superior Enginyer Industrial 1 
 A Tècnic Superior Metge 1 
 A Tècnic Superior Advocat 1 
 A Tècnic Superior Economista 1 
 A Tècnic Superior Educació 1 
 B Tècnic Mitjà Enginyer Tècnic Ind 1 
 B Tècnic Mitjà Programador 1 
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 B Tècnic Mitjà Arquitecte Tècnic 1 
 C Tècnic Auxiliar Activitats Culturals  1 
 D Tècnic Auxiliar Auxiliar de Mercats 1 
 
  Subescala Serv. Especial: 
 
 A Guàrdia Urbana Intendent 1 
 D Guàrdia Urbana Caporal (*) 1 
 
 (*) Promoció interna. 
 Sistema de Selecció per a totes les places Concurs-Oposició. 
 
 

PREVISIO PER A LA PROVISIO DE PLACES EN ALTRES EXERCICIS 
 
Grup Nombre 
Llei de 
30/84 Classificació Denominació  places  
 
 Escala Adm. Especial: 
 Subescala Tècnica 
 A Tècnic Superior Arquitecte 1 
 
 

ANNEX II 
 

B) PERSONAL DE REGIM LABORAL: 
 
 Nombre de 
Nivell de Titulació Classificació i denominació places  
 
Graduat Escolar o títol 
FP 1r. grau Encarregat (*)  1 
Graduat Escolar o títol 
FP 1r. grau Oficial 1a. Jardineria (*)  1 
Certificat d'Escolaritat  Subaltern  1 
Certificat d'Escolaritat  Peons Ordinaris  3 
 
 (*) Promoció Interna 
 Sistema de Selecció per a totes les places Concurs-Oposició. 
 
 

OFERTA PUBLICA D'OCUPACIO DE L'I.M.E. PER A L'EXERCICI 1992 
 

PERSONAL EN REGIM LABORAL: 
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 Nombre de 
Nivell de Titulació Classificació i denominació  Places  
 
Licenciat en Psicologia Psicòleg (I.M.E.) 1 
Batxillerat Superior títol 
FP 2n.grau o equivalent Auxiliar d'Educador (I.M.E.) 2 
 
Sistema de Selecció per a totes les places Concurs-Oposició. 
 
 

OFERTA PUBLICA D'OCUPACIO DE L'I.M.D.E. PER A L'EXERCICI 1992 
 

PERSONAL EN REGIM LABORAL: 
 

 Nombre de 
Nivell de Titulació Classificació i denominació  Places  
 
Certificat d'Escolaritat   Subaltern (I.M.D.E.) 1 
 
Sistema de Selecció per a totes les places Concurs-Oposició." 
 
 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i és 
aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 7.- Autorització de compatibilitat sol.licitada pel funcionari Sr. 
Jesús Ruiz Palacios, entre el seu lloc de treball a l'Ajuntament i una altra 
activitat privada. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i Governació 
proposa al Ple Municipal l'adopció del següent acord: 
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 Vista la declaració d'activitats presentada en data 02/04/92 pel 
funcionari Jesús Ruiz Palacios, que ocupa una plaça d'enginyer tècnic de 
l'I.M.P.U.C., d'aquesta Corporació, mitjançant la qual sol.licita la compatibilitat 
del seu lloc de treball en aquest Ajuntament amb una altra activitat privada, per 
compte propi, que consisteix en l'exercici liberal de la seva professió. 
 
 Atès, que la dedicació setmanal del funcionari a l'Ajuntament és de 35 
hores i que l'activitat per a la qual se sol.licita compatibilitat es desenvolupa amb 
una dedicació aproximada de 15 hores setmanals. 
 
 Atès, el que disposa la Llei 53/1984, de 26 de desembre, 
d'incompatibilitats del personal de les Administracions Públiques, la Llei 
21/1987, de 26 de novembre d'incompatibilitats del personal al servei de 
l'Administració de la Generalitat, i el Reial Decret 598/1985, de 30 d'abril, que 
desenvolupa l'esmentada Llei 53/1984; així com el Reglament del personal al 
Servei de les Entitats Locals. 
 
 Atès, que els criteris que s'estableixen en l'esmentada normativa sobre 
aquesta qüestió són: 
 
 
 
 a) El desenvolupament d'un lloc de treball en l'àmbit privat no podrà 
impedir o menyscabar l'estricte compliment dels deures del personal al servei de 
l'Ajuntament, o comprometre la seva imparcialitat o independència. 
 
 b) No poden ésser objecte de compatibilitat les activitats professionals 
que s'han de prestar a persones a les que s'està obligat a atendre en el 
desenvolupament del càrrec públic. 
 
 Atès, que si l'activitat en el sector públic és plena o total, aquesta 
podrà compatibilitzar-se amb una activitat privada que suposi una jornada igual 
o inferior a la meitat de la pública. Si l'activitat en el sector públic és a temps 
parcial, es podrà compatibilitzar amb una activitat privada qualsevol que sigui la 
jornada que es realitzi en aquesta última, amb el límit, però, tant en aquest cas 
com en l'anterior, que la suma d'ambdues jornades no superi l'ordinària de 
l'Administració incrementada d'un 50% (52 hores i 30 minuts). 
 
 En virtut de tot això s'adopten els següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Autoritzar la compatibilitat sol.licitada pel funcionari senyor 
Jesús Ruiz Palacios, que ocupa una plaça d'enginyer tècnic de l'I.M.P.U.C., 
d'aquesta Corporació, entre el seu lloc de treball a l'Ajuntament, amb una altra 
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activitat privada per compte pròpia, que consisteix en l'exercici liberal de la seva 
professió, en base a les consideracions al.legades a la part expositiva del present 
Dictamen i, en el benentès que l'interessat no podrà dedicar més de 17 hores i 30 
minuts setmanals a l'activitat privada i haurà de posar en coneixement d'aquesta 
Corporació qualsevol canvi que es produeixi en les condicions de treball de 
l'activitat que es compatibilitza. 
 
 Segon.- Aquesta autorització restarà sense efecte automàticament en 
els supòsits següents: 
 
 - Si l'activitat privada impedeix o menyscaba l'estricte compliment dels 
deures del funcionari o compromet a la seva imparcialitat o independència. 
 
 - Si l'activitat privada té alguna relació amb els assumptes que es 
coneguin per raó del càrrec. 
 
 - Si l'activitat privada es desenvolupa dins de la jornada laboral 
 
 - Si es produeix alguna modificació en les condicions de treball de les 
activitats objecte de la compatibilitat." 
 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per a manifestar que és incontrolable el màxim 
d'hores autoritzades com a compatibles, quan es tracta de l'exercici liberal d'una 
professió. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES, 
MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 8.- Resolució de recursos de reposició interposats contra 
l'aprovació del Projecte de Compensació del Polígon Unic del P.P. "Camp de 
l'Empedrat". 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
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 "Vistos els recursos de reposició interposats contra l'acord del Ple de 
l'Ajuntament de 24 de juliol de 1991 pel qual s'aprovava el projecte de 
compensació del Polígon Unic del Pla Parcial del sector "Camp de l'Empedrat", 
pels senyors: 
 
 1.- Vicente López Crespo (RGE 11093/91, 17.09) 
 
 2.- Claudio Sanfeliu Iznart (RGE 11729/91, 30.09)  
 3.- Antonio Estruch Nolla (RGE 11730/91, 30.09)  
 4.- Gabriel Campreciós Colominas, actuant en nom propi i en 
representació de INVER-ESPACE, S.A. -abans INVERBOU, S.A.- (RGE 11914/91, 
03.10). 
 
 Ateses les al.legacions-informe efectuats per l'equip redactor del 
Projecte de Compensació en tràmit d'audiència atorgat a la Junta de 
Compensació i, especialment, pel que fa a la inclusió en el projecte de 
l'arrendatari senyor Rogelio Hernández Peralta amb una indemnització total de 
4.590.881,pessetes. 
 
 Atesos els informes emesos per l'Arquitecta-Cap de l'Area 
d'Urbanisme i Serveis i per la Cap del Departament Administratiu, en el sentit 
següent: 
 
 1.- Vicente López Crespo. 
 
 Sol.licita una indemnització, en concepte de pèrdua de la collita i 
d'extinció dels drets d'arrendament que detentava en la quantitat de 11.754.400,- 
pessetes, a raó de 300 pts/m2., per ambdós conceptes, aportant una Acta de 
mutu acord entre uns arrendataris de terres de conreu i el representant dels 
Consells Comarcals del Baix Llobregat i el Barcelonès, en la que es va fixar una 
indemnització de 300 pts/m2. en concepte de pérdua de conreus i de 250pts/m2. 
per l'extinció dels seus drets d'arrendament arrel de les expropiacions efectuades 
per a la construcció del Segon Cinturó. 
 
 Procedeix l'estimació parcial del recurs de reposició, per tal com els 
danys ocasionats sobre els conreus per les obres d'urbanització iniciades l'agost 
de 1991, són indemnitzables en 1.562.800,- pessetes, efectuada la taxació en 
base al rendiment real mitjà d'una finca de les mateixes característiques, que 
multiplicat per la superfície d'1,9584 Has. dóna un total de 3.060.588,pessetes, 
que hauràn d'incrementar-se amb l'import dels interessos al tipus legal vigent 
comptabilitzats des de la data de l'ocupació fins a la data del pagament. 
 
 Procedeix la desestimació de l'aspecte relatiu a la indemnització per 
recissió del contracte, atès que la indemnització per recissió de contracte 
d'arrendament rústic està regulada per la Llei d'Arrendament Rústics de forma 



15 

específica per als terrenys d'aquesta condició. El contracte pel qual es demana 
indemnització, especifica clarament que es realitza fora de l'àmbit d'aquesta Llei, 
precisant que les terres referenciades són objecte de les excepcions contingudes 
en l'article 7.3 i 1 de la mateixa. Tanmateix, concreta que el contracte se celebra a 
l'empara de l'art. 58 de la Llei sobre Règim del Sòl i Ordenació Urbana, la 
limitació tercera apartats 2 i 3 exclouen, de forma expressa, els sòls amb plans 
aprovats de la tutela de la Llei d'Arrendaments Rústics establint l'enderroc i 
desallotjament sense indemnització. 
 
 Finalment, aportar com a precedent el Mutu Acord obtingut en les 
expropiacions del Segon Cinturó, precisament, no és oposable en front a tercers 
per ésser de caràcter voluntari i lliure, sense entrar aquesta administració 
municipal en la legalitat o no de la valoració efectuada. 
 
 2.- Claudio Sanfeliu Inzart 
 
 Les seves pretensions es contrauen a què sigui fixada una nova 
indemnització, substitutòria de la que estableix el Projecte de Compensació de 
2.296.100,pessetes, de conformitat a paràmetres actualitzats, que tant es 
refereixen a l'extinció dels drets com a la pèrdua dels conreus afectats, amb 
reconeixement a tots els efectes que l'extensió que conrea en el Manso Verdaguer 
de 5 mujades, equivalents a 648.000 pm2., deduint de la xifra final que resulti 
per pèrdua de la collita la  quantitat de 125.000,- pessetes que va rebre amb 
anterioritat per raó de l'Acta-Acord subscrit entre aquest Ajuntament i l'empresa 
municipal EMDUCSA, on se li reconeixia que la xifra definitiva que es fixés per 
l'extinció dels drets dels arrendataris seria, com a mínim, de 5 pts/pm., 
adjuntant, tanmateix, per tal de recolzar les seves pretensions Acta de Mutu 
Acord subscrita entre arrendataris i el representant del Consell Comarcal del Baix 
Llobregat i del Barcelonès pel Segon Cinturó, on es determina una quantitat de 
250 pts/m2. per l'extinció dels drets d'arrendament i de 300 pts/m2. com a 
justipreu per la pérdua dels conreus. 
 
 Procedeix estimar parcialment les al.legacions formulades pel recurrent 
en els aspectes relatius a l'admissió de 5 mujades, equivalents a 24.480 m2., per 
admetre-ho així l'equip redactor del Projecte de Compensació, i actualitzar la 
indemnització per l'extinció dels drets de l'arrendament rústic a la quantitat de 
6,31 pts/pm. en lloc de la fixada inicialment de 5 pts/pm.; aquesta retaxació s'ha 
efectuat de conformitat amb la inflació anual existent des de la data en què va ser 
signat l'Acord, corresponent als anys 1989, 1990 i 1991. Aquesta actualització no 
donarà lloc a interessos de demora perquè ja s'han introduït en la retaxació, que 
només serien procedents en el cas que la indemnització es faci efectiva amb 
posterioritat al mes de setembre de 1992. 
 
 Pel que fa a l'Acta de Mutu Acord aportada com a precedent, no pot ser 
admesa perquè només es vinculant per a l'Administració que la va subscriure 
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(Consell Comarcal del Baix Llobregat), i perqué no s'ha efectuat de conformitat 
amb els valors d'aprofitament urbanístic objecte del Pla Parcial. 
 
 Finalment, pel que fa a la fixació d'una indemnització individualitzada 
per la pèrdua de la collita, cal assenyalar que segons comprovació efectuada en el 
terreny per l'equip tècnic de la Junta de Compensació, aquest no tenia cap collita. 
 
 Procedeix per tant, fixar una nova indemnització per import de 
4.088.880,- pessetes (129.600x5x6,31=4.088.880,- pessetes) substitutòria de la 
fixada en el projecte de Compensació. 
 
 3.- Antonio Estruch Nolla. 
 
 Les seves pretensions es contraeun a què sigui fixada una nova 
indemnització, substitutòria de la que estableix el Projecte de Compensació de 
3.214.539,pessetes, de conformitat a paràmetres actualitzats que tant es 
refereixen a l'extinció dels drets com a la pèrdua dels conreus afectats, amb 
reconeixement a tots els efectes de l'extensió que conrea en el Manso Verdaguer 
de 7 mujades, equivalents a 907.200 pm2., deduïnt de la xifra final que resulti 
per pèrdua de la collita la quantitat de 125.000,- pessets, que va rebre amb 
anterioritat per raó de l'Acta-Acord subscrit entre aquest Ajuntament i l'empresa 
municipal EMDUCSA, on se li reconeixia que la xifra definitiva que es fixes per 
l'extinció dels drets dels arrendataris seria, com a mínim, de 5 pts/pm., 
adjuntant, tant mateix, per tal de recolsar les seves pretensions Acte de Mutu 
Acord subscrita entre arrendataris i el representant del Consell Comarcal del Baix 
Llobregat i del Barcelonès pel Segon Cinturó, on es determina una quantitat de 
250 pts/m2. per l'extinció dels drets d'arrendament i de 300 pts/m2. com a 
justipreu per la pèrdua dels conreus. 
 
 Procedeix estimar parcialment les al.legacions formulades pel recurrent 
en els aspectes relatius a l'admissió de 7 mujades, equivalents a 34.272m2. per 
admetre-ho així l'equip redactor del Projecte de Compensació, i actualitzar la 
indemnització per l'extinció dels drets de l'arrendament rústic a la quantitat de 
6,31 pts/pm. en lloc de la fixada inicialment de 5 pts/pm.; aquesta retaxació s'ha 
efectuat de conformitat amb la inflació anual existent des de la data en què va ser 
signat l'Acord, corresponent als anys 1989, 1990 i 1991. Aquesta actualització no 
donarà lloc a interessos de demora perquè ja s'han introduït en la retaxació, que 
només serien procedents en el cas que la indemnització es faci efectiva amb 
posterioritat al mes de setembre de 1992. 
 
 Pel que fa a l'Acta de Mutu Acord aportada com a precedent, no pot ser 
admesa perquè només es vinculant per a l'Administració que la va subscriure 
(Consell Comarcal del Baix Llobregat), i perquè no s'ha efectuat de conformitat 
amb els valors d'aprofitament urbanístics objecte del Pla Parcial. 
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 Finalment procedeix indemnitzar individualitzadament per pèrdua de 
la collita, atès que segons l'equip tècnic de la Junta de Compensació, hi havia 
superfície de terreny conreada, fixant-se una indemnització de 1,20 pts/pm. 
 
 Procedeix indemnitzar en la quantitat global de 6.688.072,- pessetes, 
substitutòria de l'establerta en el Projecte de Compensació, segons el següent 
desglós: 
 
 - Per extinció dels drets d'arrendament: 
 - 129.600 x 7 x 6,31   5.724.432,-pts. 
 
 - Per pèrdua de la collita: 
 - 129.600x7x1,20 =1.088.640-125.000    963.640,-pts. 
 Total ............................ 6.688.072,-pts. 
 
 4.- Gabriel Campreciós Colominas, en nom propi i en representació de 
INVER-ESPACE, S.A. -abans INVERBOU, S.A.-. 
 
 Fonamenta les seves pretensions en: 
 
 - nul.litat de ple dret de l'acte d'aprovació del Projecte de Compensació, 
per contravenir l'art. 93.2 en relació amb l'art. 43 i 47 de la Llei de Procediment 
Administratiu, perquè considera que ni l'Ajuntament ni la Junta de Compensació 
van desestimar de forma motivada les pretensions formulades en l'escrit 
presentat en el període d'informació pública. 
 
 - que procedeix impugnar el projecte de Compensació, de conformitat 
amb l'establert per l'article 39 de la Llei de la Jurisdicció Contencioso-
Administrativa, en base a què tant en el Pla Parcial com en les Bases d'Actuació 
no s'ajusten a dret. 
 
 - que el Pla Parcial no adjudica finques, sinó que només pot establir els 
usos per aquestes en base als articles 13 de la Llei del Sól, 17 de la Llei 3/84 de 
mesures d'adequació de l'ordenament urbanístic, 172 del Reglament de Gestió 
Urbanística i 25 del Text Refós de la legislació vigent a Catalunya en matèria 
urbanística. 
 
 - que són d'aplicació les normes i criteris que regulen els projectes de 
reparcel.lació, en base a l'establert pels articles 147 i 149 del Text Refós citat, pel 
que fa a la valoració de les finques aportades i adjudicació de les finques 
resultants. 
 
 - que el projecte no respecta els anterior criteris. 
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 - que amb independència de l'establert per l'article 167 del Reglament 
de Gestió Urbanística (R.G.U.), les Bases d'Actuació del Projecte de Compensació i 
en concret 1a. 4a. 16a., 19a. i 20a. són contràries a dret perquè afecten a les 
regles de valoració i adjudicació de terrenys. 
 
 - que les finques aportades pel recurrent tenien una situació 
immillorable i les adjudicades no la respecten, pel que s'incorreix en injusta 
distribució de beneficis i càrregues. 
 
 - que no s'ha desvirtuat el manifestat en les al.legacions anteriors dels 
recurrents, respecte a què l'adjudicació de la parcel.la hotelera a l'Ajuntament és 
contradictòria amb els fins municipals. 
 
 Considera que s'hauria d'adjudicar segons els següent: 
 
 - De forma principal, que el conjunt d'adjudicacions als recurrents 
s'acomulin a la parcel.la A-6 i, cas d'haver-hi excés d'adjudicació es podria 
incloure a un altre propietari -com KIO INVERSIONES- per a completar els drets 
totals de la parcel.la. 
 
 - De forma subsidiària, que se'ls mantinguin tots els drets 
d'adjudicació a la parcel.la A-2, i les adjudicacions de la parcel.la A-3 se'ls hi 
assigni a les parcel.les A-5 i A-1. 
 
 Mitjançant altrament sol.liciten la suspensió dels efectes del Projecte 
de Compensació. 
 
 Procedeix desestimar íntegrament el recurs de reposició, en base a: 
 
 Segons consta a l'Acta de l'Assemblea General Extraordinària de la 
Junta de Compensació del Polígon Unic del Pla Parcial del sector "Camp de 
l'Empedrat", celebrada a les 19 hores del dia 8 de juliol de 1991, es va donar 
lectura a l'informe jurídic amés per l'equip tècnic en relació a l'escrit 
d'al.legacions presentat davant la mencionada Junta, i en base al mateix es va 
acordar desestimar amb el vot en contra del senyor Campreciós, l'al.legació 
formulada per aquest en el tràmit d'audiència del Projecte de Compensació i, 
consegüentment, es va ratificar l'acord de la Junta adoptat el 9 de maig de 1991 i 
es va entendre aprovat el Projecte de Compensació. 
 
 Altrament, l'ara recurrent, no va interposar recurs d'alçada contra 
l'acord de la Junta, pel que l'Ajuntament no podia entrar en les al.legacions 
formulades durant el tràmit d'audiència. 
 
 - Totes les al.legacions efectuades en el present recurs són reiteració de 
l'escrit d'al.legacions referit anteriorment. 
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 - El Pla Parcial va determinar l'aprofitament mig del sector tenint en 
compte l'edificabilitat permesa i els coeficients d'homogeneització, en funció dels 
diferents usos per a, posteriorment, situar el 10 per cent de l'aprofitament mig en 
una parcel.la concreta, per a cedir-la a l'Ajuntament, cessió que es produeix "ex 
lege" amb l'aprovació definitiva del projecte de compensació, tot de conformitat 
amb la legislació vigent. 
 
 - Seguint les determinacions de l'article 172.b) i c) del R.G.U. i demés 
legislació, s'han assignat usos, s'han fixat reserves de terrenys i s'han creat 
emplaçaments reservats per a tota clase de serveis d'interés públic. El Projecte de 
Compensació, seguint els criteris establerts en les Bases d'Actuació, ha 
assenyalat la localització dels terrenys de cessió obligatòria i de les reserves 
establertes pel Pla, passant a descriure les finques resultants i incloent les que 
corresponien a l'Ajuntament, com Administració adjudicatària del 10 per cent de 
l'aprofitament mig. 
 
 - No són d'aplicació les normes i criteris de la reparcel.lació de 
conformitat a l'article 157 del R.G.U., que estableix que són els mateixos 
propietaris els que gestionen i executen la urbanització amb solidaritat de 
beneficis i càrregues. 
 
 El sistema d'actuació és el de compensació i no el de reparcel.lació, 
com sembla confondre el recurrent, s'ha procedit a la justa distribució de 
beneficis i càrregues, s'han redactat els corresponents Estatuts i Bases 
d'Actuació com sistema normatiu bàsic a seguir pels integrants de la Junta de 
Compensació, i ha imperat, en tot moment, la voluntat dels propietaris reflectida 
en les Bases d'Actuació. Com és de veure, no són necessàriament aplicables els 
criteris establerts per a la reparcel.lació, i en aquest sentit, l'article 167.a) del 
R.G.U. estableix que les Bases d'Actuació determinaran els criteris per a valorar 
les finques aportades que podran ser diferents dels establerts per a la 
reparcel.lació en la Llei del Sòl, quan així s'acordi per unanimitat. No obstant 
això, s'han respectat tots i cadascuns dels criteris establerts per a la 
reparcel.lació. 
 
 - Pel que fa a l'aspecte relatiu a procurar que les finques adjudicades 
estiguin en el lloc més proper al de les antigues propietats, aquest no ha estat un 
dels criteris d'adjudicació previst en les Bases d'Actuació, aprovades per la Junta 
de Compensació, on s'estableixen altres criteris preferents, recollits en la Base 
20a., per que les finques aportades pel recurrent estan afectades completament 
pel Pla Parcial a usos incompatibles amb l'aprofitament privat, el que obliga al 
desplaçament dels seus titulars i eximeix del compliment estricte de la citada 
regla, en base al previngut per l'art. 149.c) del Text Refós de les disposicions 
legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, que estableix que aquesta 
regla s'aplicarà sempre que sigui possible, i per l'excepció continguda en l'apartat 
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2 de l'art. 95 del citat Reglament, on es disposa que en el cas que les antigues 
propietats estiguin situades en més d'un 50% de la seva superfície, en terrenys 
destinats pel Pla a vials, zones verdes o altres usos incompatibles amb la 
propietat privada. 
 
 L'adjudicació proindivís de finques s'ha basat, precisament, en l'art. 
149c) citat, que determina que quan l'escassa quantia dels drets d'alguns 
propietaris no permeti que se'ls adjudiqui finques independents a tots ells, els 
solars resultants s'adjudicaran en proindiviso a aquests propietaris. 
 
 - Finalment el valor de la parcel.la D, correspon exactament al 10 per 
cent de l'aprofitament mig del sector, calculat en base a l'edificabilitat que atorga 
el Pla corregit amb els coeficients de homogeneització corresponents a cada ús. 
La parcel.la D reflexa aquest valor i constitueix un bé patrimonial de l'Ajuntament 
que no s'identifica obligatòriament amb un ús concret; pel caràcter de bé 
patrimonial pot fer-se efectiva la venda del mateix mitjançant subhasta pública. 
 
 
 Per tot l'antecedent, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis proposa l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Estimar parcialment els recursos de reposició interposats pels 
Srs. Vicente López Crespo, Claudio Sanfeliu Iznart, Antonio Estruch Nolla als que 
s'ha fet esment en la part dispositiva del present acord i en base als fonaments 
obrants en la mateixa, que es donen íntegrament reproduïts per a cadascun. 
 
 Segon.- Desestimar íntegrament el recurs de reposició interposats pel 
Sr. Gabriel Campreciós Colominas, en interès propi i en representació de la 
mercantil INVER-ESPACE, S.A., al que s'ha fet esment en la part dispositiva del 
present acord i en base als fonaments obrants en la mateixa, que es donen per 
íntegrament reproduïts. 
 
 Tercer.- Requerir a la Junta de Compensació del Polígon Unic del Pla 
Parcial del Camp de l'Empedrat per a que procedeixi a modificar el Projecte de 
Compensació, per tal d'ajustar-lo a les quantitats indemnitzatòries acceptades 
segons consta en la part dispositiva del present acord, i a incorporar en el mateix 
al Sr. Rogelio Hernández Peralta, amb la indemnització de 4.590.881,- pessetes 
segons valoració efectuada pel l'equip redactor del projecte." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
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Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 9.- Inici d'expedient de reparcel.lació del Polígon 1 del PERI del 
sector delimitat pels carrers Campoamor, Miquel de Roncalí, carretera C-
245 i terraplé de defensa del riu (conegut per sector García-Moya). 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Atès que el Ple de l'Ajuntament en sessió 9 d'abril de 1981, va aprovar 
definitivament el Pla Especial de Reforma Interior del Sector delimitat pels carrers 
Campoamor, Miquel de Roncalí, carretera C-245 i terraplè de defensa del riu, on 
es delimitava el Polígon I i es determinava com a sistema d'actuació el de 
cooperació. 
 
 Atès que l'empresa municipal EMDUCSA (Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A.) ha sol.licitat mitjançant escrit de 2 de 
març d'enguany (RGE núm. 2.004/92, de 2.03, que s'iniciï l'expedient de 
reparcel.lació. 
 
 Atès que l'acord d'aprovació definitiva del PERI determina la iniciació 
de l'expedient de reparcel.lació per ministeri de la Llei de conformitat amb l'article 
101.a) del Reglament de Gestió Urbanística, la Comissió Informativa 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis proposa l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Advertir als propietaris de les finques situades dins dels límits 
del Polígon I del Pla Especial de Reforma Interior del Sector delimitat pels carrers 
Campoamor, Miquel de Roncalí, carretera C-245 i terraplè de defensa del riu, del 
dret a presentar el Projecte de Reparcel.lació dins dels tres mesos següents, 
camptadors des de la data de recepció de la notificació del present acord, que 
haurà de formular-se al menys pels propietaris que representin dos terços del 
nombre total de propietaris interessats i, com a mínim, el 80% de la superfície 
reparcel.lable amb subjecció als criteris establerts per l'article 99 de la Llei sobre 
Règim del Sòl i Ordenanció Urbana i amb el contingut mínim assenyalat per 
l'article 106 del Reglament de Gestió Urbanística. 
 
 Segon.- Advertir-los que de no fer ús del dret assenyalat en el 
dispositiu anterior dins del termini indicat, el Projecte serà redactat d'ofici per 
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aquest Ajuntament a càrrec dels propietaris i sens perjudici de la facultat dels 
propietaris d'efectuar en l'esmentat termini expressa manifestació del seu 
propòsit de no fer ús del dret de presentació del Projecte de Reparcel.lació. 
 
 Tercer.- Manifestar als propietaris: 
 
 A) Que en el supòsit de que algún propietari formuli en el termini de 
tres mesos el Projecte de Reparcel.lació sense les condicions establertes en l'art. 
106 del Reglament de Gestió tindrà els efectes previnguts per l'art. 107.3 d'aquest 
Reglament sobre la seva possible aprovació inicial i subsegüent tramitació. 
 
 B) Del dret a manifestar expressament, dins del termini, els criteris a 
què hauria d'atenir-se el Projecte de Reparcel.lació, segons el disposat pels 
articles 98.3.b) de la Llei del Sòl i 87 del seu Reglament de Gestió. 
 
 Quart.- Exposar al públic la iniciació de l'expedient de reparcel.lació 
que comporta, per imperatiu dels articles 98.2 de la Llei del Sòl i 104 del seu 
Reglament de Gestió, la suspensió de l'atorgament de llicències de parcel.lació i 
edificació en l'àmbit del Polígon I fins que adquireixi fermesa en via 
administrativa l'acord aprovatori de la reparcel.lació. 
 
 Cinquè.- Demanar del Registre de la Propietat certificació de titularitat 
i càrregues de totes les finques incloses en el Polígon reparcel.lable i l'extensió 
marginal a cada finca de que aquest Ajuntament és l'administració actuant i de la 
data d'inici de l'expedient de reparcel.lació." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el President-Delegat de la 
Comissió Informativa de l'Area de Serveis a la Persona, senyor Vicenç Badenes i 
Teixidó. 
 
 
 
 
 10.- Aprovació definitiva del Projecte d'Urbanització del sector Av. 
dels FF.CC., Sant Isidre, Pg. del Baix Llobregat i Mare de Déu de Montserrat. 
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 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Atès que el Ple de l'Ajuntament en sessió de 26 de febrer d'enguany 
aprovà inicialment el Projecte d'Urbanització del sector Av. dels FF.CC., carrer 
Sant Isidre, Passeig del Baix Llobregat i Mare de Déu de Montserrat. 
 
 Atès que ha estat exposat al públic pel termini de quinze dies 
mitjançant edicte inserit en el diari El Periódico de Catalunya de 13 d'abril 
d'enguany i en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona del dia 22 del 
mateix mes, sense que s'hagin formulat al.legacions al mateix. 
 
 Atès que en compliment de l'acord plenari s'ha introduït d'ofici la 
prescripció relativa a la reubicació de les pistes de petanca existents a la plaça, 
mitjançant documentació tècnica elaborada per l'Arquitecta-Cap de l'Area 
d'Urbanisme i Serveis. 
 
 
 Atesos els informes favorables obrants a l'expedient. 
 
 Vist l'article 64 del Decret Legislatiu 1/90, pel qual s'aprova la refosa 
dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, la Comissió 
Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, proposa l'adopció del 
següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar definitivament el Projecte d'Urbanització del Sector 
Avinguda dels FF.CC., carrer de Sant Isidre, Passeig del Baix Llobregat i Mare de 
Déu de Montserrat. 
 
 Segon.- Trametre a la Comissió d'Urbanisme de Barcelona dins dels 
deu dies següents a l'adopció del present acord, un exemplar del projecte i còpia 
de l'expedient administratiu." 
 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CIU, 
senyor Antoni Recort i García, per preguntar sobre l'ample dels vials, contestant 
al respecte el President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, que és el mateix que 
figurava en l'aprovació inicial. Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és 
aprovat per unanimitat dels assistents. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE PLANIFICACIO ECONOMIA 

I HISENDA 
 
 
 11.- Aprovació inicial de la modificació de crèdit núm. 26/92. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vistes les peticions de les Arees de Planificació, Economia i Hisenda, 
Urbanisme i Serveis i Règim Interior i Governació, per les quals es reconeguin els 
crèdits d'anys anteriors, corresponents a obligacions de ineludible compliment i 
per un import total de13.966.620,- pessetes. 
 
 Atès que cal suplementar la partida 72.011.913.0  
 Amortització prèstecs a llarg termini. 
 
 Atès que cal habilitar un crèdit extraordinàri a la partida 
74.322.449.6-PRECSA/Compl. Plans INEM-92 i la partida 71.611.489.9-Ajuts 
Econòmics a la 3a. Edat. 
 
 Vista la petició de l'Area de Cultura sol.licitant Generació de Crèdit per 
a la partida 61.451.226 C-Festival Internacional de Pallassos per majors 
ingressos realitzats per venda d'entrades de l'esmentat Festival. 
 
 Atès que de la Liquidació del Pressupost 1991, es desprèn un 
romanent líquid de tresoreria positiu. 
 
 Atès el que estableix l'art. 158.1 de la Llei 39/88, Reguladora de les 
Hisendes Locals i l'article 35 del R.D. 500/1990, de 20 d'abril. 
 
  Vist l'informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de la Comissió de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l'esmentada Comissió, proposa al Ple l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de crèdit núm. 26/92 
mitjançant habilitació de crèdit extraordinàri i suplement de crèdit, segons el 
següent detall: 
 



25 

 ESTAT DE DESPESES 
 
 Consignació Consignació 
Partida  Concepte inicial  Alta  final 
 
24121226E  Despeses Jurídiques (CR) 0 103.488 103.488 
51432220E  Mat. oficina (CR) 0 46.927 46.927 
51452623R  Adq.material esport.(INC.91) 3.358.232 403.502 3.761.734 
52431213E  Rep. alarmes (CR) 0 265.906 265.906 
52431213S  Rep. instal.lacions (CR) 0 376.742 376.742 
52431213T  Rep. calefac. i aire acond.(CR) 0 1.463.134  1.463.134 
52431221E  Productes neteja (CR) 0 131.923 131.923 
52431221T  Sum. gas edificis (CR) 0 3.500 3.500 
52431221X  Sum. llum edificis (CR) 0   2.006.178 2.006.178 
52431221Y  Sum. aigua edificis (CR) 0   1.636.853 1.636.853 
52432212E  Escomeses (CR) 0   4.024.652   4.024.652 
52432213E  Rep. enllumenat públic (CR) 0 65.684 65.684 
53431212E  Conserv. edificis (CR) 0  310.500  310.500 
53432210E  Conserv. jardineria (CR) 0 17.164   17.164 
53511210E  Rep. vies públiques (CR) 0 3.077.147 3.077.247 
61451226C  Festival Pallassos   32.169.952 1.336.000 33.505.952 
716114899  Ajuts econòmics 3a.edat 0 2.987.981 2.987.981 
71611625E  Mobiliari serv.econòmics (CR) 0   21.320   21.320 
720119130  Amortit.prest.llarg.ter.   218.958.748 4.778.844 223.737.592 
73622626E  Equip oficina activitats (CR) 0 12.000   12.000 
743224496  PRECSA/Compl.plans INEM 92 0 6.573.000 6.573.000 
 
 Total ..............................  .29.642.445 
================================================= 
 
 
 
 ESTAT D'INGRESSOS 
 
 Consignació Consignació 
Partida  Concepte inicial  Alta  final 
 
34006 P.P. Festival Pallassos 0 1.336.000 1.336.000 
87000 Romanent Tresoreria 
 finanç.crèdit extraord. 27.177.822  23.124.099 50.301.921 
87001 Romanent Tresoreria 
 finanç.supl.crèdit  0 5.182.346 5.182.346 
 
 Total .......................................  29.642.445  
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 Segon.- Exposar al públic el present acord en el termes establerts en 
l'art. 150 de la Llei 39/1988. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu, si en el termini 
d'exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació el dictamen, i és 
aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 12.- Reconeixer les obligacions corresponents als exercicis 1975, 
1977, 1978, 1980, 1990 i 1991. 
 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "El Ponent de la Comissió de Planificació, Hisenda i Economia, vist 
l'informe de l'Intervenció Municipal, proposa al Ple de la Corporació l'aprovació de 
l'expedient de "Reconeixement d'obligacions corresponents als exercicis de 1975, 
1977, 1978, 1980, 1990 i 1991, i l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Reconèixer les obligacions corresponents als exercicis de 
1975, 1977, 1978, 1980, 1990 i 1991 que es relacionen a continuació: 
 
 
RELACIO DE FACTURES DE RECONEIXEMENT PER PARTIDES PRESSUPOSTARIES 
 
Partida 51.432.220E 
Rank Xerox Española,  S.A.  fra. 754195 del 31-12-91          46.927,- 
 
Partida 51.452.623R 
Decoresport, S.A. fra. 967 del 10-12-91 403.502,- 
 
Partida 52.431.213E 
Protección e Imagen, S.A.   fra. 318 del 20-11-91 45.873,- 
" fra. 333 del 29-11-91 103.613,- 
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" fra. 347 del  5-12-91 110.253,- 
" fra. 359 del 31-12-91 6.167,- 
 
  .....................265.906,- 
 
Partida 52.431.213T 
Coget, S.A. fra.912478 del 16-12-91 20.880,- 
 " fra.912479 del 16-12-91 32.720,- 
 “ fra.912480 del 16-12-91 27.723,- 
 “ fra.912483 del 16-12-91 45.042,- 
 “ fra.912484 del 16-12-91 89.315,- 
 “ fra.912485 del 16-12-91 133.784,- 
 “ fra.912537 del 16-12-91 44.043,- 
 “ fra.912582 del 16-12-91 230.242,- 
 “ fra.912595 del 16-12-91 89.338,- 
 “ fra.910223 del 27-2-91 557.872,- 
 “ fra.910380 del 18-3-91 192.175,- 
 
  ....................1.463.134,- 
 
Partida52.431.213S 
Hags-Awelek S.A. fra. 910105 del 15-5-91   376.742,- 
 
Partida24.121.2263 
Col.legi d'Arquit.de Cat.  visat 90006240 11-5-90 103.488,- 
 
Partida52.431.221E 
Manomatic, S.A. fra. 145623 del 1-1-90 12.426,- 
 " fra. 148796 del 1-2-90 9.772,- 
 " fra. 152035 del 1-3-90 9.772,- 
 " fra. 155348 del 1-4-90 9.772,- 
 " fra. 158747 del 1-5-90 9.772,- 
 " fra. 162185 del 1-6-90 9.772,- 
 " fra. 180253 del 1-11-90 7.818,- 
 " fra. 184028 del 1-12-90 7.818,- 
Mesdi, S.A. fra. 183412-A 23.361,- 
Rentokil Serv.Sanit.S.A. fra. 723/1 del 1-12-91 8.120,- 
 " fra. 8941/1 del 1-10-91 7.700,- 
 " fra. 9847/1 del 1-11-91 8.120,- 
 " fra. 7921/1 del 1-9-91 7.700,- 
 
  .................131.923, 
 
Partida52.431.221T 
José Sanabra Mestres fra. 6281 del 30-12-91 3.500,- 
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Partida52.431.221X 
F.E.C.S.A. Relació anys 89/90   1.951.420,- 
H.E.C.S.A.    "    juliol 90 54.758,- 
 
  .................2.006.178,- 
 
Partida52.431.221Y 
Mat.para Serv.Urb.M.U.S.A.  Relació interior 355.230,- 
 " "         "  "     exterior 174.010,- 
Sdad.Gral.Aguas Barna Relació setem.91  1.107.613,- 
 
  .................1.636.853,- 
 
Partida52.432.212E 
F.E.C.S.A. fra. 649 del 28-6-75  250.002,- 
 " fra. 943 del 26-8-77 1.754.177,- 
 " fra. 166 del 9-2-78  697.789,- 
 " fra. 485 del 14-5-80   19.002,- 
 " fra. 863 del 30-7-80 1.303.682,- 
 
  ..................4.024.652,- 
 
Partida52.432.213E 
S.E.C.E., S.A. fra. 11199 del 12-3-91 35.653,- 
 " fra. 12348 del 24-12-91 30.031,- 
 
  .......................65.684, 
 
Partida53.431.212E 
Puertas Met.S.A.PUMESA fra. 8515 del 16-12-91 37.419,- 
S.E.Carburos Met.S.A. fra. 1201345 del 31-12 12.291,- 
División Partmaster fra.93394 del 27-12-91 60.480,- 
Aubert S.A. fra. 8634 del 24-12-91  567,- 
Carmen Puig Nicolau fra. 5226 del 30-11-91 102.654,- 
"     "     " fra. 5225 del 30-11-91 17.500,- 
Agustín V.M.García Rodrigo  fra. 577 del 30-12-91 53.451,- 
Maderas del Báltico S.A.   fra.30274 del 30-12-91 12.814,- 
 "  fra 30275 del 30-12-91 13.324,- 
 
  .......................310.500, 
 
Partida53.432.210E 
Jardineria Bordas, S.A. fra.F14272 del 17-12-91 8.008,- 
Loafa, S.A. fra. 2410 del 30-12-91 9.156,- 
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  ........................17.164,- 
 
Partida53.511.210E 
Diez y Cia, S.A. fra.1635 del 20-12-91   86.925,- 
CONS-TE, S.A. fra. 168 del 31-12-91  190.222,- 
Beteta, S.A. fra. 131 del 29-6-91 2.800.000,- 
 
  ...................3.077.147,- 
 
Partida71.611.625E 
Moblisern, S.A. fra. 1354 del 19-11-90 21.320,- 
 
Partida73.622.626E 
Cia equipos oficina.S.A.   fra. 5217 del 13-11-91 12.000,- 
   
 
 Total reconeixement crèdit 13.966.620,- 
 
 Segon.- Imputar de conformitat amb allò previst en la Legislació vigent, 
les obligacions que es reconeixen, amb càrrec als crèdits disponibles, per un 
montant de 13.966.620,pessetes." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Planificació, Economia i 
Hisenda, senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el dictamen, i és 
aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 13.- Aprovació de l'establiment del preu públic per a l'entrada als 
espectacles de la Festa Major de 1992. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la realització d'activitats que tindrà lloc durant la Festa Major 
d'enguany. 
 
 Atès que cal establir un preu públic per a l'entrada a determinats 
espectacles, en conformitat amb allò que preveu l'article 41 de la Llei 39/88, de 
28 de desembre. 
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 Atès l'informe del Cap del Departament de Cultura i Coordinador de 
Joventut de data 15 de maig de 1992. 
 
 Atès l'informe favorable de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda. 
 
 De conformitat amb el que disposa l'article 15 de l'Ordenança General 
Reguladora dels Preus Públics, el sotasignant proposa al Ple de l'Ajuntament, 
l'adopció del següent 

 
A C O R D 

 
 Primer.- Aprovar l'establiment del preu públic per a l'entrada als 
espectacles de la Festa Major de 1992. 
 
 Segon.- Aprovar la fixació de les tarifes de l'esmentat preu públic que 
seran les següents: 
 
 
 Espectacle  "Las Veneno" . 500,- pts.  
 Espectacle  "Pepe Rubianes"  800,- pts.  
 Espectacle  "30 Rusas 500,- pts. 
 
 Tercer.- Aprovar l'ordenació d'aquest preu públic que es regirà pel que 
disposa l'Ordenança General Reguladora dels Preus Públics." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Serveis a la Persona, 
senyor Vicenç Badenes i Teixidó, en la que informa dels espectacles que se 
celebraran durant la Festa Major d'aquest any, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 14.- Aprovació inicial de la modificació de crèdit de l'Institut 
Municipal d'Educació. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
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 "Vista la Providència del Tinent Alcalde de Planificació, Economia i 
Hisenda, així com l'acord de la Junta Executiva de l'IME de 7 d'abril de 1992. 
 
 Atès el que estableixen l'article 161 de la Llei 39/1988, Reguladora de 
les Hisendes Locals, així com l'article 34 i següents del R.D. 500/1990, de 20 
d'abril. 
 
 Vist l'informe de l'Interventor i vist l'informe favorable de la Comissió 
de Planificació, Hisenda i Economia, el Ponent de la Comissió de Planificació, 
Hisenda i Economia proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de crèdit de l'Institut 
Municipal d'Educació, mitjançant suplement de crèdit financiat amb superàvit de 
l'exercici 1991 de l'Institut Municipal d'Educació, segons el detall següent: 
 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
 Consignació Consignació 
Concepte Descripció anterior Import actual 
 
454232270   Treb.Tec.R.altre  16.615.957    15.673.415 32.289.372 
464232270   Treb.Tec.altres   1.460.000       732.000 2.192.000 
494231630   Form.pers.c.rec.     500.000        40.000 540.000 
424232214   Sum.prod.alim.g.  10.289.387       166.981 10.456.368 
424232130   Cons.màq. i ut.g.   1.358.900        18.512 1.377.412 
424232215   Sum.prod.farm.     500.000        43.774 543.774 
494232190   Cons.imm.mat.     150.000         1.628 151.628 
   
 Total  .......................... 16.676.310 
 
 
 ESTAT D'INGRESSOS 
 
 Consignació Consignació 
Concepte Descripció anterior Import actual 
 
870.01 Remanent Tresoreria 
 aplicació pel finanç. 
 suplement de crèdits  0 16.676.310  16.676.310 
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 Segon.- Exposar al públic, segons les normes sobre informació, 
reclamacions i publicitat que estableixen els articles 160.4 de la Llei 39/1988 i 
42.1 del R.D. 500/1990, de 20 d'abril. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà aprovat definitivament si en el 
termini d'exposició pública no hi haguéssin reclamacions." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació el dictamen, i és 
aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 

MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 15.- Aprovació de la subscripció del Conveni Regulador de l'Acció 
Concertada entre l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l'Assemblea Local 
de la Creu Roja d'aquesta Ciutat. 

 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Aquest Ajuntament i l'Assemblea Local de la Creu Roja de Cornellà de 
Llobregat, venen actuant conjuntament durant els últims anys, mitjançant la 
subscripció de diferents Convenis reguladors de la col.laboració de la Creu Roja 
en el desenvolupament de diferents campanyes, en la seva qualitat d'auxiliar dels 
Poders Públics. 
 
 Atès que durant el passat exercici, ambdues entitats van considerar, la 
necessitat de coordinar-se per portar a fi activitats de caràcter social, potenciant, 
entre altres aspectes, el voluntariat de tipus social a la població, en especial 
tenint en compte que l'Assemblea Local de la Creu Roja rep una subvenció 
procedent de l'apartat "Otros fines de interés social" de l'Impost sobre la Renda de 
les Persones Físiques (IRPF), que ha d'aplicar prioritàriament a projectes concrets 
acordats amb les diferents Administracions Públiques, motiu pel qual es va 
procedir a la subscripció d'un nou conveni regulador de l'acció concertada entre 
ambdues Entitats en el camp social. 
 
 Atès que un cop finalitzada la vigència de l'esmentat Conveni, es fa 
necessari procedir a la subscripció d'un nou, en el qual es revisin les obligacions i 
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drets d'ambdues parts en aquesta labor comuna, a la vista de l'experiència de 
l'actuació conjunta en el camps social durant l'últim exercici. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció 
dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar la subscripció del Conveni Regulador de l'Acció 
Concertada entre l'Ajuntament de Cornellà i l'Assemblea Local de la Creu Roja 
d'aquesta ciutat, en el camp social, el text del qual s'acompanya com a annex al 
present acord, i que deixa sense efecte, en tots els seus termes, el Conveni 
subscrit el dia 2 de maig de 1991. 
 
 Segon.- Facultar el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per a la 
signatura de quants documents siguin necessaris per a la formalització del 
present acord." 
 
 
 
 Després d'una explicació del contingut de la Moció donada per la 
Regidora del Departament de Sanitat i Serveis Socials, senyora Judith Ibañez 
Vives, se sotmet a votació i és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 16.- Sobre la problemàtica global de l'aigua a Catalunya. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Atès que després de l'aprovació consensuada per una gran part de les 
forces polítiques representades al Parlament de Catalunya de les lleis d'Ordenació 
de l'abastament d'aigua a l'àrea de Barcelona i d'Infrastructures Hidràuliques, no 
s'han portat a la pràctica els objectius que es pretenia afrontar amb l'aprovació 
de les lleis esmentades, a excepció de la part recaptatòria, 
 
 Atès que, com a conseqüència d'això, s'han produït increments molt 
elevats del rebut de l'aigua en l'últim any, de manera que pràcticament s'ha 
doblat el seu import, sense que s'hagin abordat els problemes d'obres 
hidràuliques a Catalunya que permetessin que el país estigués en condicions 
d'afrontar una climatologia adversa que arribés a provocar sequera o inundacions 
a molts indrets de Catalunya, objectiu d'aquestes lleis, 
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 Atès que s'ha produït un esbiaixament d'objectius, provocant que 
recursos provinents de la recaptació d'ús domèstic financiïn el sanejament 
industrial de manera desproporcionada i injusta, 
 
 Atès que el cànon d'infrastructura hidràulica, que es recapta des del 
segon trimestre de 1991, no s'ha aplicat progressivament, a diferència del cànon 
de sanejament, no s'ha fet cap campanya informativa al ciutadà i tampoc no s'ha 
aprovat el Programa d'Obres Hidràuliques que justificaria la recaptació d'aquest 
tribut, 
 
 Atès que el Pla de Sanejament de Catalunya, que s'havia d'haver 
acabat el 1992, avui es troba a una quarta part del seu compliment i el seu 
finançament no recau en la mesura que fóra necessària sobre les empreses 
contaminants perquè no hi ha un sistema d'inspecció adequat, 
 
 Atès que la Sindicatura de Greuges recull àmpliament en el seu 
informe anual les denúncies presentades per molts usuaris, i es pronuncia al 
respecte dient que el desplegament legislatiu és absolutament confús i 
contradictori, així com que s'ha incrementat considerablement el rebut de l'aigua 
sense cap justificació ni tan sols aparent i també que no se n'ha informat 
adequadament la població, 
 
 Atès que la Federació d'Associacions de Veïns de Cornellà, en el seu 
escrit de 14 d'abril passat, va demanar a aquest Ajuntament que es pronunciés 
en relació a la Campanya endegada per la Confederació d'Associacions de Veïns 
sobre el preu de l'aigua i el seu tractament. 
 
 Per tot això, que es proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Sol.licitar al Govern de la Generalitat que proposi al Parlament 
de Catalunya la modificació de les lleis hidràuliques en ordre a establir un mínim 
de consum per sota del qual no es liquidin ni el cànon d'infrastructura hidràulica 
ni l'increment de tarifa de sanejament, i altres mesures que tendeixin a disminuir 
la pressió fiscal sobre els ciutadans en aquesta matèria. 
 
 Segon.- Reclamar al Govern de la Generalitat la suspensió de 
l'aplicació del cànon d'infrastructura hidràulica i de l'increment de tarifa de 
sanejament fins que s'aprovi el Programa d'Obres Hidràuliques i el Pla 
Quadriennal de Sanejament 1993-1996. 
 
 Tercer.- Requerir al Govern de la Generalitat de Catalunya: 
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 1. Que estableixi un procediment de consulta, discussió i informació 
amb totes les forces polítiques, sindicats, associacions de veïns i organitzacions 
de consumidors sobre aquests temes. 
 
 2. Que incrementi les aportacions dels pressupostos de la Generalitat 
per finançar tant obres de sanejament com d'infrastructures hidràuliques, en 
ordre a disminuir la pressió fiscal directa sobre el rebut de l'aigua. 
 
 3. Que aprovi de forma immediata el Programa d'Obres Hidràuliques i 
un Pla de Sanejament Quadriennal 1993-1996 que respectin les competències 
municipals, prèvia consulta i àmplia discussió amb els municipis, establint els 
mecanismes de col.laboració adients. 
 
 4. Que realitzi periòdicament campanyes informatives respecte a 
l'aplicació i recaptació d'aquests tributs." 
 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que aquesta Moció es realitza a petició de l'Associació de Veïns de 
Cornellà, recollint així la seva preocupació, ja que, al seu judici, és lògic que es 
paralitzi el cobrament del cànon d'infraestructura hidràulica fins que s'aprovi el 
programa d'obres hidràuliques i finalitzi el Pla de Sanejament de Catalunya, la 
qual cosa no implica de cap de les maneres una postura en contra d'aquest 
cànon, que és una mesura comú a Europa, sinó en contra de la seva excessiva 
pujada. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, qui després de recordar que la representació 
parlamentària del seu grup no va votar a favor de la llei que va imposar aquest 
cànon, manifesta que el Grup Municipal d'IC no pot compartir totalment la Moció 
proposada per l'Alcaldia, llevat que s'esmeni el text en el sentit que se suspengui 
el cobrament, no sols fins que s'aprovi el Programa d'Obres Hidràuliques i el Pla 
Quadriennal de Sanejament 93-96, sinó fins que es torni a discutir en quines 
condicions aquest tipus d'obres poden ser repercutides als usuaris mitjançant el 
rebut de l'aigua, afegint també el senyor Prieto que la Moció hauria de reclamar 
de les Administracions responsables l'eliminació en el rebut de l'aigua de tots els 
conceptes que no tinguin res a veure amb el consum, com, per exemple, 
l'eliminació de residus sòlids. 
 
 Acte seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal de CIU, 
senyora Yolanda Piedra i Mañes, per manifestar que el seu grup votarà en contra 
d'aquesta Moció, per una part, perquè hi ha en ella punts que no comparteixen, i 
per altra part, perquè hi ha aspectes importants que la Moció no contempla, 
passant tot seguit a analitzar els diferents conceptes aliens al consum, que es 
cobren a través del rebut de l'aigua, posant de manifest que mitjançant aquest, 
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tant l'Estat, com la Generalitat, com l'Entitat Metropolitana de Serveis 
Hidràuliques i Tractament de Residus recapten tributs, amb l'única salvetat que 
és en els conceptes recaptats per l'Entitat Metropolitana, on es produeix un 
increment desmesurat, a diferència dels conceptes recaptats per la Generalitat. 
 
 A continuació, fa una exposició de les dades que acrediten la seva 
afirmació. Ressalta com a exemple, el casos d'aplicació de recàrrecs per part de 
l'Entitat Metropolitana de Serveis Hidràulics i Tractaments Residuals i per part de 
la Generalitat de Catalunya. En el primer cas, hi tenim la "tarifa complement de 
garantia de subministrament", que augmentà en un 300% l'any 1991, i en un 
10% el 1992 i la tarifa "d'eliminació de residus sòlids", que va tenir un increment 
del 28% l'any 1992. En el segon cas, hi tenim el "mínim de sanejament", amb un 
augment del 11% l'any 1991 i del 6% el 1992 i el "mínim de complement 
d'infrastructura hidràulica", que no només no augmenta sinó que es redueix el 
1992 en un 10%. 
 
 Així mateix la senyora Piedra assenyala que, al seu judici, si un servei 
necessita per a la seva correcta prestació d'unes despeses fixes com per exemple 
la construcció d'una depuradora d'aigua, aquests costos els han de pagar els 
consumidors, d'aquesta manera a més a més es repercuteixen majors costos a les 
persones amb rendes més elevades, en la mesura en què són els que tenen més 
immobles i per tant, els habitatges de segona o posteriors residències paguen 
aquests costos encara que no consumeixin aigua. 
 
 Per altra banda la senyora Piedra manifesta l'acord del seu Grup amb 
la necesitat d'intentar una reglamentació única a Catalunya d'aquest aspecte i 
amb l'anul.lació en el rebut de l'agua de conceptes aliens al seu 
subministrament, com l'eliminació de residus sòlids, assenyalant, per a finalitzar 
la seva intervenció, que el seu Grup és conscient que totes les Administracions 
implicades i els Grups polítics que les governen han de ser coherents amb el que 
recolzen, ja que aquestes lleis hidràuliques foren aprovades també pel Partit dels 
Socialistes de Catalunya, recordant també que l'Entitat Metropolitana de Serveis 
Hidràulics està presidida per Iniciativa per Catalunya. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
a, en relació amb la intervenció de la Portaveu del Grup Municipal de Ciu, 
Yolanda Piedra i Mañes, manifestar que aquestes afirmacions són falses i 
tendencioses. D'una banda els percentatges no es corresponen amb la realitat i 
d'altra banda, el cànon d'infrastructures és un cànon nou i no es pot parlar de 
què es redueix un 10% per exemple, com fa la Portaveu de CIU. 
 
 Al marge d'això l'important és que, mentre els conceptes de l'EMSHT 
(Entitat Metropolitana de Serveis Hidràulics i Tractament de Residus) suposen un 
petit percentatge del rebut, els conceptes de la Generalitat tripliquen els primers. 
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 Mentre que el cànon d'eliminació de residus de l'EMSHTR es correspon 
amb un servei evident, així com el complement de tarifa (construcció del tub 
d'abastament en alta d'Abrera), els conceptes de la Generalitat no són així. El Pla 
de Sanejament porta un retard considerable provocant unes existències de 
tresoreria a la Junta dependent de la Generalitat que no són admissibles. Així 
mateix, el cànon d'infrastructures s'està cobrant i no se sap encara quines obres 
finançarà. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, qui després de manifestar l'encert d'aquesta Moció, 
passa a realitzar les següents precisions: 
 
 a) La necessitat d'eliminar el concepte d'eliminació de residus sòlids del 
rebut, perquè aquest concepte ja es paga en el Municipi juntament amb la taxa 
de recollida d'escombraries. 
 
 b) La necessitat de perseguir amb més efectivitat el vessament de 
residus industrials, obligant fins i tot a què les indústries contaminants hagin 
d'assumir la instal.lació de depuradores, a les quals, en la mida que en 
l'actualitat són poc denunciades, els és més rentable pagar la sanció que adoptar 
les mesures preventives necessàries, la qual cosa provoca el fet que els ciutadans 
hagin de pagar el que les empreses s'estalvien. 
 
 Acte seguit pren la paraula el Portaveu de Grup Municipal del PSC, 
senyor Antonio Balmón Arévalo, per assenyalar, en relació amb la intervenció de 
la Portaveu del Grup Municipal de CIU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, que 
efectivament el Grup Socialista al Parlament va aprovar en el seu moment el que 
va anomenar-se "el pacte de l'aigua", perquè en aquell moment es van creure les 
explicacions de Convergència que, com es pot comprovar avui, no van ser 
encertades, ja que no s'han acomplert les previsions que es van fer, motiu pel 
qual el Grup Municipal Socialista, atenent les pretensions manifestades el febrer 
d'enguany per veïns i consumidors, presenta aquesta Moció amb l'objecte que es 
torni a debatre el pacte de l'aigua amb l'experiència que avui es té, havent 
presentat amb aquesta finalitat el Grup Municipal Socialista una proposició de 
llei en aquest sentit. 
 
 L'únic que es proposa, continua assenyalant el senyor Balmón, és que 
es declari un mínim de consum exempt d'aquest cànon, que s'acabi el Pla de 
Sanejament, que es discuteixi el programa d'obres hidràuliques i que els 
pressupostos de la Generalitat financiïn aquestes obres d'infrastructura, 
suspenent-se el seu cobrament si escau, per obrir un procés de negociació amb 
tots els sectors implicats respecte al futur d'aquesta problemàtica. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que no ha entès si s'accepten les 
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esmenes proposades pel seu Grup, per la qual cosa demana informació en aquest 
sentit. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula la Portaveu del Grup Municipal 
de CIU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, per manifestar la seva sorpresa pel fet 
que aquí es digui que el Grup Socialista al Parlament va votar a favor de les lleis 
hidràuliques creient en les informacions facilitades per Convergència i Unió, la 
qual cosa vol dir que no saben el que voten, perquè les lleis estan aprovades i 
escrites i són molt clares, recordant a la vegada la senyora Piedra, que de les 
inversions de la Generalitat en aquest tema se n'ha beneficiat bastant Cornellà, ja 
que molts milers de milions s'han destinat al Llobregat. 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el Regidor delGrup 
Municipal del PSC, senyor Joaquín Guallar Cánovas. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per recordar que les lleis hidràuliques es van pactar sobre la base, que encara es 
comparteix, que el cost del servei no era únicament el de la seva distribució, sinó 
també el de la seva captació i sanejament, assenyalant que a més coincideix amb 
el Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, en el fet que 
les empreses contaminants haurien de pagar més i així ho recull la Moció en el 
seu paràgraf cinquè. 
 
 
 El seu Grup, continua dient el senyor Alcalde, no està en contra del 
cànon de sanejament, sinó del nou impost per a obres d'infrastructura i no 
d'abastament, i aquest aspecte no va ser mai recolzat pel Grup Socialista en el 
Parlament. 
 
 Pel que fa referència a la manifestació de la Portaveu del Grup 
Municipal de CIU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, respecte a les inversions de la 
Generalitat a Cornellà, el senyor Alcalde recorda que les obres del Ter i del 
Llobregat, porten molts anys fetes, és a dir, que no es van finançar amb aquest 
cànon, i que el tub d'Abrera el finança i gestiona l'Entitat Metropolitana, 
recordant així mateix que la llei és clara, sí; d'ella es deduïa que s'elaboraria un 
Pla de Sanejament de Catalunya per a repercutir i cobrar aquests costos, però el 
Pla no s'ha fet, per la qual cosa es realitzen les peticions que conté aquesta 
Moció. 
 
 Efectivament és raonable, manifesta el senyor Alcalde, que una part 
del cost el suportin els usuaris, però també és raonable que participin en el seu 
finançament els pressupostos generals de la Generalitat, la qual, no ho oblidem, 
també es nodreix dels diners del ciutadans, encara que sembla que la intenció de 
Convergència i Unió és que el Pla es financiï per una part amb aquest cànon i per 



39 

altra part amb aportacions dels Ajuntaments, la qual cosa implicarà que els 
ciutadans paguin dues vegades. 
 
 Finalment el senyor Alcalde manifesta, en relació amb la proposta 
realitzada per Iniciativa per Catalunya, que estaria d'acord en modificar la Moció 
reclamant de les Administracions competents que s'estudiïn altres fórmules de 
finançació i recaptació diferents. 
 
 Per finalitzar, pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar, en relació amb la intervenció del 
senyor Alcalde, que el seu Grup estaria d'acord amb la Moció, perquè Iniciativa 
per Catalunya creu que no sols s'ha de sol.licitar que en els pressupostos de la 
Generalitat s'incloguin partides que alleugereixin aquest cost, o denunciar que no 
estiguin suficientment gravades les empreses contaminants, sinó que s'han de 
definir quins percentatges d'obres hidràuliques s'ha de finançar per via tributària 
i quines mesures s'han d'exigir a aquests tipus d'empreses, ja que la legislació 
hidràulica és massa genèrica i no regula clarament aquests conceptes. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el text de la Moció resultant de 
l'esmena acceptada, del tenor literal següent: 
 
 "Atès que després de l'aprovació consensuada per una gran part de les 
forces polítiques representades al Parlament de Catalunya de les lleis d'Ordenació 
de l'abastament d'aigua a l'àrea de Barcelona i d'Infrastructures Hidràuliques, no 
s'han portat a la pràctica els objectius que es pretenia afrontar amb l'aprovació 
de les lleis esmentades, a excepció de la part recaptatòria, 
 
 Atès que, com a conseqüència d'això, s'han produït increments molt 
elevats del rebut de l'aigua en l'últim any, de manera que pràcticament s'ha 
doblat el seu import, sense que s'hagin abordat els problemes d'obres 
hidràuliques a Catalunya que permetessin que el país estigués en condicions 
d'afrontar una climatologia adversa que arribés a provocar sequera o inundacions 
a molts indrets de Catalunya, objectiu d'aquestes lleis, 
 
 Atès que s'ha produït un esbiaixament d'objectius, provocant que 
recursos provinents de la recaptació d'ús domèstic financiïn el sanejament 
industrial de manera desproporcionada i injusta, 
 
 Atès que el cànon d'infrastructura hidràulica, que es recapta des del 
segon trimestre de 1991, no s'ha aplicat progressivament, a diferència del cànon 
de sanejament, no s'ha fet cap campanya informativa al ciutadà i tampoc no s'ha 
aprovat el Programa d'Obres Hidràuliques que justificaria la recaptació d'aquest 
tribut, 
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 Atès que el Pla de Sanejament de Catalunya, que s'havia d'haver 
acabat el 1992, avui es troba a una quarta part del seu compliment i el seu 
finançament no recau en la mesura que fóra necessària sobre les empreses 
contaminants perquè no hi ha un sistema d'inspecció adequat, 
 
 Atès que la Sindicatura de Greuges recull àmpliament en el seu 
informe anual les denúncies presentades per molts usuaris, i es pronuncia al 
respecte dient que el desplegament legislatiu és absolutament confús i 
contradictori, així com que s'ha incrementat considerablement el rebut de l'aigua 
sense cap justificació ni tan sols aparent i també que no se n'ha informat 
adequadament la població, 
 
 Atès que la Federació d'Associacions de Veïns de Cornellà, en el seu 
escrit de 14 d'abril passat, va demanar a aquest Ajuntament que es pronunciés 
en relació a la Campanya endegada per la Confederació d'Associacions de Veïns 
sobre el preu de l'aigua i el seu tractament. 
 
 Per tot això, es proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Sol.licitar al Govern de la Generalitat que proposi al Parlament 
de Catalunya la modificació de les lleis hidràuliques en ordre a establir un mínim 
de consum per sota del qual no es liquidin ni el cànon d'infrastructura hidràulica 
ni l'increment de tarifa de sanejament, i altres mesures que tendeixin a disminuir 
la pressió fiscal sobre els ciutadans en aquesta matèria. 
 
 Segon.- Reclamar al Govern de la Generalitat la suspensió de 
l'aplicació del cànon d'infrastructura hidràulica i de l'increment de tarifa de 
sanejament fins que s'aprovi el Programa d'Obres Hidràuliques i el Pla 
Quadriennal de Sanejament 1993-1996, en el context d'una rediscussió global. 
 
 Tercer.- Requerir al Govern de la Generalitat de Catalunya: 
 
 1. Que estableixi un procediment de consulta, discussió i informació 
amb totes les forces polítiques, sindicats, associacions de veïns i organitzacions 
de consumidors sobre aquests temes. 
 
 2. Que incrementi les aportacions dels pressupostos de la Generalitat 
per finançar tant obres de sanejament com d'infrastructures hidràuliques, en 
ordre a disminuir la pressió fiscal directa sobre el rebut de l'aigua. 
 
 3. Que aprovi de forma immediata el Programa d'Obres Hidràuliques i 
un Pla de Sanejament Quadriennal 1993-1996 que respectin les competències 
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municipals, prèvia consulta i àmplia discussió amb els municipis, establint els 
mecanismes de col.laboració adients. 
 
 4. Que realitzi periòdicament campanyes informatives respecte a 
l'aplicació i recaptació d'aquests tributs. 
 
 Quart.- Sol.licitar a l'Entitat Metropolitana de Serveis Hidràulics i 
Tractament de Residus l'estudi d'altres formes alternatives a les actuals pel que 
fa a la taxa d'eliminació de residus. 
 
 Cinquè.- Comunicar aquest acord a tots els Grups Parlamentaris del 
Parlament de Catalunya, a l'EMSHTR, a la Federació de Municipis de Catalunya i 
a la Federació d'Associacions de Veïns de Cornellà." 
 
 
 Essent aprovada per majoria absoluta dels assistents amb el vot en 
contra dels Regidors del Grup Municipal de CIU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, 
senyor Antoni Recort i García i senyor Ramón Blanco i Lorenzo 
 
 
 
 17.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que se li ha comunicat que 
algunes pancartes que el seu Partit havia col.locat de suport a la vaga general, 
han estat retirades per l'Ajuntament, per la qual cosa pregunta qui va donar 
aquesta ordre i, quin va ser el motiu, contestant al respecte el Portaveu del Grup 
Municipal del PSC, senyor Antonio Balmón Arévalo, que únicament es van retirar 
cinc pancartes per la Brigada, degut a un excés de zel en el compliment de la 
campanya de neteja, sense que hagi existit cap ànim contra el seu contingut, ja 
que, com es pot observar, es va pactar amb els Sindicats la col.locació de les 
seves pròpies pancartes de suport a la vaga. 
 
 Tot seguit pren de nou la paraula el senyor Prieto, per manifestar que 
en aquest cas és inacceptable l'excés de zel, per la qual cosa demana que aquest 
tema no es trivialitzi i que es clarifiqui qui ho va fer i quin n'ha estat el motiu, 
contestant al respecte el President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, que ho 
esbrinarà a la Brigada Municipal perquè, pel que fa a les pancartes, sempre que 
no facin nosa o suposin un perill, no hi ha cap ordre que es retirin, a diferència 
dels cartells, ja que tots aquells que no estan col.locats amb cinta adhesiva es 
continuaran retirant, afegint que un cop aclarit aquest extrem, es contestarà per 
escrit aquesta pregunta al Portaveu d'Iniciativa per Catalunya. 
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 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal de CIU, 
senyora Yolanda Piedra i Mañes, per realitzar els següents precs i preguntes: 
 
 
 1.- Si els grups municipals poden obtenir còpies dels expedients 
d'urbanisme. 
 
 2.- Que passa a la plaça de Lluís Companys? 
 
 3.- Reclamar una contestació al prec plantejat abans de Nadal, referent 
a l'ús dels espais del Butlletí d'Informació Municipal destinats als Grups polítics. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera 
per, en relació a la primera pregunta plantejada per la senyora Piedra, assenyalar 
que els regidors tenen accés a aquesta documentació, havent de sol.licitar les 
còpies per escrit, i normalment s'autoritzarà, llevat que es refereixi a còpies 
íntegres d'expedients de forma sistemàtica, contestant al respecte la Portaveu del 
Grup Municipal de CIU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, que això és el que va fer 
respecte a un expedient que té tres fulls, i el Regidor-Delegat d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, li va contestar que això no 
es podia lliurar. 
 
 A la vista d'això el senyor Alcalde assenyala que aquest tema, en la 
mesura en què desconeix el cas concret, es podria aclarir en la Comissió 
Informativa corresponent. 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio 
Martínez Flor, qui passa a recordar a la Portaveu del Grup Municipal de CIU, 
senyora Yolanda Piedra i Mañes, que ell no va dir que no podia, sinó que creia 
que no es podien fer fotocòpies, i que Convergència i Unió consultés a la 
Secretaria General, versió aquesta amb la qual no coincideix la senyora Piedra, la 
qual matisa que el que se li va dir és que el regidor d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, consultaria amb la Secretaria General. 
 
 Acte seguit pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per a assenyalar que, en qualsevol dels casos, no existeixen problemes polítics en 
facilitar còpies, per la qual cosa demana que es comenti el tema amb la Secretaria 
General, per aclarir-ho. 
 
 Pel que fa referència a la segona pregunta plantejada per la senyora 
Piedra, el senyor Alcalde informa que en el capítol d'inversions del pressupost 
d'aquest exercici, es va incloure la remodelació d'aquesta plaça, i és el que s'està 
fent a través de l'Institut Municipal de Promoció Urbanística de Cornellà, 
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assenyalant a continuació el President-Delegat de la Comissió Informativa 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, que 
l'aprovació és competència de la Presidència, encara que no hi ha cap 
inconvenient en què s'informi en la pròxima Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, manifestant a continuació al respecte el Portaveu 
del Grup Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, que encara que no sigui 
irregular el procediment, sí que és una indelicadesa, sobretot tenint en compte els 
antecedents. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, en 
relació amb el prec plantejat en tercer lloc per la Portaveu del Grup Municipal de 
CIU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, i posa de manifest que és cert, que té raó i 
que se li contestarà per escrit abans d'una setmana. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CIU, 
senyor Antoni Recort i García, per assenyalar que considera degradants les 
manifestacions efectuades pel President-Delegat de la Comissió Informativa de 
l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, 
sobre el fet que els Regidors de l'oposició disposin de fotocòpia d'alguns 
documents. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per recordar que en anteriors plens i en relació amb 
l'Impost d'Activitats Econòmiques, va sol.licitar còpia dels informes i de les proves 
que s'havien fet sobre la seva repercussió, i malgrat que el Ple va accedir a tot 
això, mai se li van facilitar, motiu pel qual va reclamar aquesta informació en la 
Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, en la qual se li va 
contestar que aquesta era una informació reservada, contestant al respecte el 
senyor Alcalde que es poden facilitar informacions i documentacions dels 
expedients, però no hi ha perquè facilitar els estudis encarregats per l'Equip de 
Govern, de la mateixa manera que no es donen els encomanats per altres Grups 
polítics municipals, manifestant, en relació amb aquesta intervenció, el senyor 
Rosas, que els estudis que ell va sol.licitar estaven elaborats per tècnics 
municipals i per tant l'oposició té ple dret de conèixer-los, i en aquest sentit es va 
manifestar el Ple davant del seu prec. 
 
 A la vista de tot això, el senyor Alcalde manifesta que s'hauria de veure 
de quins documents s'està parlant i analitzar la seva naturalesa administrativa o 
no, per a decidir si l'oposició té aquest dret o no. 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que tot i no ser a l'Ordre 
del Dia, cal tractar atesa la seva urgència.  Per això, i a proposta de l'Alcaldia-
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Presidència, s'acorda per unanimitat declarar-los d'urgència, de conformitat amb 
el que disposa l'article 47.2, del Reial Decret Legislatiu 781/86, de 18 d'abril, i es 
passa a tractar els assumptes següents: 
 
 

MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 18.- Aprovació del Text Refós del Pla Especial de Millora Urbana de 
l'àmbit definit pels carrers J. Maragall, General Prim, Carretera d'Esplugues i 
línia de Renfe (Sector Maragall). 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 "Vist l'acord de la Comissió d'Urbanisme de Barcelona de 9 d'abril de 
1992, pel qual s'aprova definitivament el Pla Especial de Millora Urbana del 
sector definit pels carrers Joan Maragall, General Prim, Carretera d'Esplugues i 
Línia de RENFE (sector Maragall), supeditant la seva executivitat a la presentació 
d'un Text Refós que incorpori les següents prescripcions: 
 
 - Reduir la fondària edificable del front al carrer Joan Maragall, 
establint-se aquesta en 23m. 
 
 - Definir correctament el límit entre la zona verda (clau 6b) i el sistema 
ferroviari (clau 3), d'acord amb el planejament vigent. 
 
 - Eliminar el cul de sac i les places d'aparcament que se situen sobre la 
zona verda, per ésser incompatibles amb aquesta. 
 
 - Eliminar l'article 4 de la normativa urbanística del Pla Especial. 
 
 Atès que per l'Arquitecte-Cap de l'Area d'Urbanisme i Serveis s'ha 
elaborat el Text Refós referit anteriorment, emetent-se informe favorable per a la 
seva aprovació. 
 
 Atès l'informe favorable de la Cap del Departament Administratiu, 
l'Alcaldia-Presidència proposa l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar el Text Refós del Pla Especial de Millora Urbana de 
l'àmbit definit pels carrers Joan Maragall, General Prim, Carretera d'Esplugues i 
Línia de RENFE (sector Maragall). 
 
 Segon.- Traslladar a la Comissió d'Urbanisme de Barcelona 
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el present acord." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció donada pel 
senyor Alcalde, se sotmet a votació i és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a indicació 
de la Presidència, quan són les vint-i-dos hores, signant la present acta l'Alcalde-
President, juntament amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
 


